



垂直式拣选系统 Vertical Picking System

MODEL <BWVT-SERIES>

垂直式拣选系统不同楼层间平面输送系统的连接装置。根据用途和结构的不同，有从某楼层分拣输送至某楼层；从某楼层分拣输送至不同的各楼层；从某楼层分拣输送至某楼层的不同出口方向。

The design of the BOWOOSYSTEM vertical conveyor for vertical transport can be adapted to suit most items. shrink wrapped package, cardboard boxes and containers, part manufactured components and unwrapped products are moved quietly, quickly and safely.

● SPECIFICATIONS ●

*所需信息报价

1. 产品描述，包括大小，重量和表面的详细资料。
2. 流量，每分钟最大负荷要求。
3. 进料和排放升高。
4. 工厂电气要求。
5. 环境条件，如特殊情况的描述，外的门，冰柜，湿度等
6. 行驶方向（上，下，可逆）
7. 桥梁的应用，提供横向跨度中间运输距离和讨论/累加意图。

* Information Required For Quotation

1. Product description including size, weight, and full details of surface.
2. Flow rate-maximum loads per minute required.
3. Infeed and discharge elevation.
4. Plant electrical requirements.
5. Environmental conditions-describe special situations, such as out-of doors, freezers, moisture,etc.
6. Direction of travel (up,down,reversible)
7. For bridge applications-furnish horizontal span distances and discuss intermediate transport / accumulate intentions.

● SPECIFICATIONS TABLE ●

WIDTH		LENGTH		HIGHT	
W1	W2	L1	L2	H1	H2
BOX SIZE +150	+500	BOX SIZE +200	+700	MAX (120,000mm)	+700

- You can order a table which is not standard size

